

## 2016-17 BSP#3 Group Time Discussion

*Divine accommodation in the Bible is an expression of God's wise and fatherly ways. For a sensitive father can speak with his children either by condescension, as in baby talk, or by elevation, by bringing a child's understanding up to a more mature level – CSB p.8.*

### (A) 我查考以求明白 I Study In Order to Understand (15 minutes)

1. 達 3:12 和路 19:9 都提及亞巴郎，兩者都因為他而覺得天主會特別施恩。原因是甚麼？

Why is that in both Daniel 3:12 and Luke 19:9 God is expected to do something special for the sake of Abraham?

2. 請看 3:92 (跟隨思高聖經章節數字)。火燄中第四個人是誰？按聖熱尼莫，這人如何預象著耶穌？(提示：看伯前 3:19。)

Read 3:92 (follow SK numbering). Who is the fourth figure sighted in the flames? According to St. Jerome, how does this figure foreshow Jesus? (Hint: read 1 Peter 3:19).

### (B) 我明白所以活得更好。I understand, and the better I live (10 minutes)

請看 3:99 (跟隨思高聖經章節數字)。天主在你生命中有沒有行使甚麼「神蹟奇事」？你向誰見證過？誇耀和見證有何不同？按格後 12:9，你應誇耀甚麼？

Read 3:99 (follow SK numbering). What “signs and wonders” has God wrought in your life? With whom have you shared them? What is the difference between boasting about what has happened and giving testimony to it? According to 2 Cor 12:9, about what should you boast?